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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Számít az ajkai lakosok és a körzetben élők érdeke? " 

Tisztelt Miniszter úr!

Naponta több, a körzetünkben élő lakos keres meg aggódva az ajkai Magyar Imre Kórház jövőjével 
kapcsolatban.

A tapolcai kórház 15 belgyógyászati ágya már csak papíron létezik, nincs mellé elegendő 
szakember. Pedig óriási szükség lenne rá, hogy ne kelljen a 24 órán belül otthonukba bocsátható 
beteget 50-60 kilométerre vinni a mentőknek, ezáltal megkockáztatni azt, hogy órákig ne legyen 
szabad mentőegység.

A tapolcai után az ajkai kórházat is leamortizálják, fokozatosan veszik el a funkcióit, zárják be az 
osztályokat.

Pont a télvíz idején megszűnik az akut fekvő, kórházi baleseti sebészeti ellátás, leállítják a baleseti 
sebészeti műtéteket.

Az ajkai kórház traumatológiai ellátásához eddig a Balaton parti települések Tapolca és 
vonzáskörzete, Sümeg és vonzáskörzete, illetve Ajka és vonzáskörzete tartozott. Mostantól azonban
az összes ellátás Veszprémbe megy, úgy, hogy nem kapnak plusz ágyat, és feltehetően még plusz 
személyzetet sem.

Tisztelt Miniszter úr!

Továbbítom Önnek Schwartz Béla, Ajka város polgármester által, a Veszprém Megyei Csolnoky 
Ferenc Kórház főigazgatójának címzett levelét, hogy Ön is elsőkézből értesüljön a térség 
egészségügyi ellátásának problémáival.



 
„Tisztelt Főigazgató Asszony!

2021. december 8-val a Veszprém Megyei Kórház Főigazgatójának javaslatára az Országos Kórházi
Főigazgatóság az Ajkán eredetileg kijelölt 86 db covid ágyszámot 136-ra bővítette.

A covid ágyszám növelés következtében a városi kórházban megszűnt a traumatológia fekvőbeteg-
ellátás 40 ággyal, és a neurológia 25 ággyal, valamint az ápolási és krónikus osztály tevékenysége
is. A traumatológiai és a neurológiai feladatellátást a Veszprém Megyei Kórház az utóbbi kettőét
pedig a Tapolcai Kórház vette át.

A fenti intézkedés súlyos problémát jelent az ajkai fekvőbeteg-ellátásban, hiszen ezen osztályok
hiánya, illetve a traumatológiai műtéti beavatkozások jelentős száma (5-10 fő/nap) nem csak az
ajkai embereket, hanem a regionális feladatellátás következtében a térségben élőket is sújtja.

A hozzánk  beérkezett  felháborodott  megkeresések  is  alátámasztják  azt  a  kérdésünket,  hogy mi
indokolta  ezen intézkedést  akkor,  amikor  a  hivatalos  közlemények már  a  járvány tetőzés  utáni
állapotról  szólnak,  valamint  a  napi  megbetegedések és  a  kórházban ápoltak száma is  csökkenő
tendenciát mutat.

Mindezeket  az  intézkedéseket  megkérdőjelezik  úgy,  hogy  többek  között  Ajkán,  Veszprémben
további szabad ágyak állnak rendelkezésre, továbbá a pápai kórház csak kis mértékben vesz részt a
covid betegek gyógyításában.

A  kórház  ellátási  területén  élő  emberek  felháborodása  és  az  önkormányzatunkhoz  beérkező
nagyszámú megkeresés alapján kérjük,  hogy a körülmények mérlegelése után az eredeti  állapot
visszaállítását megfontolni szíveskedjenek.

Tekintettel  a  fokozott  érdeklődésre,  ezen  levelünket  megküldjük  térségünk  országgyűlési
képviselőinek, valamint a helyi médiának is.

Schwartz Béla polgármester”

 

A fentiek alapján kérdezem a Tisztelt Miniszter urat, mi a terv az ajkai kórházzal?

Mi a terv a kórház közel egymilliárdos adósságállományával?

Számíthatnak-e az ajkai és a környéken élők a Kormány támogatására?

 

Várom érdemi válaszát!

Tisztelettel: Rig Lajos
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